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سیاوش یزدانی 99درصد در سپاهان!
او طاقت دوری از زمین چمن را ندارد

در صورت نهایی شدن فســخ قرارداد یزدانی با استقلال باید این 
بازیکن را شاگرد جدید ژوزه مورایس در سپاهان بدانیم.

یکــی از مهم ترین ســوژه های نقل و انتقالاتــی فوتبال ایران، 
سیاوش یزدانی، کاپیتان اســتقلال در دیدار مقابل سپاهان است 

که یکی از تیم های بالانشین جدول را علاقه مند خود می بیند.
با توجه به فســخ یک طرفه قرارداد اســتقلال با سیاوش یزدانی 

توســط این باشــگاه، حتی در صورت حکم کمیته تعیین وضعیت 
مبنی بر غیرقانونی بودن این کار، آنچه مشــخص است این است 
که ســیاوش یزدانی در صورت ماندن در اســتقلال تا آخر فصل 
جایــی در این تیم نخواهد داشــت.موضوعی که باعث می شــود 
جدایی او از اســتقلال را قطعی بدانیم، چرا که اساسا بازیکنی در 
این سطح حاضر نمی شــود که یک نیم فصل کامل دور از شرایط 

بازی و تمرینات تیمی باشــد. از طرف دیگر، نیاز مبرم ســپاهان 
به جذب یک مدافع وســط بعد از جدایی رناتو داسیلویرا و محمد 
نژادمهدی از جمع طلایی پوشــان، قرار داشتن این تیم در کورس 
قهرمانــی و البته علاقه و اعتقاد ژوزه مورایس به ســبک بازی و 
توانایی های یزدانی، این باشگاه اصفهانی را به محتمل ترین مقصد 

مدافع مغضوب ساپینتو در استقلال تبدیل می کند.

ورزشی

اخبار کوتاه 

رئیس فدراسیون هندبال گفت: پس از بازی های تیم ملی در قهرمانی 
مردان جهان، نگاه ها به هندبال ایران عوض شده و حالا همه تیم ایران 

را می شناسند.
علیرضا پاکدل رئیس فدراسیون هنبدل صبح امروز در یک گفت وگوی 
تلویزیونی درباره عملکرد تیم ملی در مســابقات قهرمانی مردان جهان 
گفت: مسابقات قهرمانی مردان جهان مهم ترین رویداد ورزشی هندبال 
اســت، ما پیش از این تنها یک بار در سال ۲۰۱۵ قطر در این رقابت ها 
حضو داشــتیم. دوره قبل تنها با ۲۴ تیم برگزار شد و ما در جمع ۲۴ تیم 
۲۱ شدیم اما در این دوره توانستیم در یک بازی سخت شیلی را شکست 
دهیم. شیلی در ۴ دوره آخر این مسابقات حاضر بود و اکثر بازیکنان آن 

در لیگ اسپانیا حضور دارند و توانستیم به جمع ۲۴ تیم راه پیدا کنیم.
پاکدل اظهار داشــت: در دور دوم با فرانســه دارنده ۴ طلای جهان و 
المپیک و اسپانیا دیگر تیم عنوان دار جهان همگروه بودیم که هر دو تیم 
به جمع ۴ تیم برتر دنیا رســیدند و حتی اسلوونی دیگر رقیب ما اگر در 

گروه دیگری بود، شانس حضور در ۴ تیم را داشت.
رئیس فدراســیون هندبال با اشــاره به اینکه ۵ بازیکــن اصلی ما در 
بازی های آخر بــه دلیل مصدومیت غایب بودند، خاطرنشــان کرد: در 
اختیار نداشتن این بازیکنان سبب شد تا صابر حیدری ۱۸ ساله به میدان 
برود و دو بازی آخرســتاره تیم شود و حتی به دلیل نداشتن بازیکن در 
پست توپ پخش کن، حیدری در پست غیرتخصصی هم به میدان رفت.

هندبال با بیاینکه اینکه حتی توان شکســت لهســتان را هم داشتیم، 
اظهــار داشــت: صعود به مرحله بعــد کار بزرگی بود و یک دســتاورد 
محســوب می شود. قطر که دوره پیش دوم شده بود، مانند ما در مرحله 
دوم، حذف شد. همچنین حضور در مسابقات قهرمانی جهان این امکان 
را به ما داد تا با تیم های بزرگی مانند فرانســه و اســلوونی بازی کنیم، 

تیم هایی که در شــرایط خارج از این مســابقات نمی  توانیم با آنها دیدار 
داشته باشیم.

رئیس فدراسیون هنبدال با اشاره به درخشش ملی پوشان جوان در این 
مسابقات، گفت: یک نسل جوان در این مسابقات، رو شد و جوانانی مانند 
یادگاری، اروئی، کاظمی و ... درخشیدند و مربی این شهامت را داشت و 
از آنها استفاده کرد. این در حالی بود که فکر می کردم وسیلین وویوویچ 
برخی از بازیکنان را آورده تا آنها سکونشین باشند. وویوویچ عزم و اراده 

داشت تا با شیب ملایم، تغییر نسل بدهیم.
پاکــدل در ادامه درباره غیبت برخــی لژیونرها و تاثیر آن در نتایج هم 
خاطرنشــان کرد: بازیکنان داخلی وضعیت خوبی دارند و پیشنهاداتی از 
لیگ های معتبر دنیا دارنــد. لباس تیم ملی لیاقت می خواهد و بالاترین 
افتخار برای یک ورزشکار بازی زیر پرچم ایران بود.درباره لژیونرها هم 
همه آن بحث نیامدن مطرح نیست و انتخاب سرمربی بود. فقط یک نفر 
نیامد و بقیه بحث انتخابی بود. علیرضا موسوی از رومانی آمد و مصدوم 

بود و نتوانست به ما کمک کند.
رئیس فدراســیون هندبال درباره تمدید قرارداد با ســرمربی تیم ملی، 
گفت: قبل از مســابقات جهانی با وی صحبت داشــتیم و بعد از بازی با 
لهستان هم نزدیک به یک ســاعت جلسه داشتیم، خودش تمایل دارد 
در ایران بماند. شرایط پرفشاری را در دو ماه گذشته تحمل کرده و قرار 
شد پس از دیدارش با خانواده، در سه یا چهار هفته آینده در تهران یا به 

صورت تلفنی مذاکره کنیم.
وی افــزود: نظراتمان به هم نزدیک اســت و هــر دو طرف تمایل به 
همــکاری داریم، مگر اینکه اتفاق خاصی پیش بیاید. هدف ما حفظ این 
مربی اســت، اوهم مربی بزرگی است و بازیکنان و مربیان بزرگ وی را 
می شناسند. برای ما مهم است یکی از برندهای مهم دنیا سرمربی ایران 

بود و با جسارتی که داشت در تغییر نسل به ما کمک کرد.
پاکــدل در ادامه درباره برخی انتقادات به عملکرد تیم ملی هندبال که 
این تاریخ سازی را همراه با چاشنی شانس و با یک برد سخت می دانند، 
گفت: کسی که خواب است را می شود بیدار کرد اما کسی که خودش را 
به خواب زده، نمی توان بیدار کرد. گفته اند تیم نســبت به دوره قبل سه 
زده نزول داشــته و باید پاسخ بدهیم. این در حالی است در دوره قبل از 
در بین ۲۴ تیم، ایران بیست و یکم شد اما در این دوره در جمع ۳۲ تیم، 

بیست و چهارم شدیم.
وی بــا بیان اینکه اگر به مرحلــه دوم پرزیدنت کاپ صعود می کردیم 
می توانســتیم اروگوئه، مراکش و کره را شکست دهیم و سه برد کسب 
کنیم، افزود: در این دوره در شرایط عادی هیچ وقت نمی توانیم با تیمی 
مانند فرانســه بازی کنیم. غیر بازی با اســلوونی، تیم در تمام بازی ها 
فوق العاده بود. بازی نیمه دوم اسپانیا و فرانسه قابل قبول بود و لهستان 
را در نیمه دوم بردیم.۲۸ دوره برگزار شــده و این دومین دوره حضور ما 

بود و اسپانیا و فرانسه در ۲۴ دوره حضور داشتند و حتی در دوره بعد هم 
نمی توانیم ادعا کنیــم که می توانیم بهتر نتیجه بگیریم. البته این باعث 
خوشــحالی است که هندبال به جایی رســیده است که چنین انتقاداتی 

مطرح می شود.
پاکدل با اشــاره به جلســاتش با روسای فدراســیون های مختلف در 
حاشیه مسابقات قهرمانی جهان، تصریح کرد: در جلساتی که با روسای 
فدراسیون های مختلف داشــتیم دیدگاه آنها نسبت به ما عوض شده و 
تا چند ســال پیش هندبال ما را نمی شناختند اما الان خواهان برگزاری 
اردو و بازی هســتند. قرار گرفتــن در رده ۲۴ و صعود به مرحله بعد به 

هندبال ما کمک کرد.
رئیس فدراسیون هندبال افزود: چند جلسه خوب با مسئولان فدراسیون 
جهانــی مانند امان خلیفه دبیرکل فدراســیون جهانــی، اعضای هئیت 
رئیســه و رئیس کمیته داوران داشتیم و تقاضای میزبانی تورنمنت های 
بین المللی و کرســی های جهانی را مطرح کردیم. قرار شــد در این باره 

درخواست مان را به صورت مکتوب ارسال کنیم.
وی در ادامه از جلســه با روســای فدراسیون های لهســتان، اسپانیا و 
اســلوونی خبر داد و اظهار داشت: با رئیس فدراسیون لهستان دو ساعت 
و نیم جلسه داشــتیم و قرار شد ما در بحث ساحلی به آنها کمک کنیم 
و آنها در بحث ســالنی کمک کنند. مقرر شــد که تیــم ما را تورنمنت 

نوجوانان دعوت کنند.
پاکدل ادامه داد: با رئیس فدراسیون اسلوونی که زیاد به ایران می آید 
و شناخت دارد، هم جلسه داشــتیم. این کشور در یک پروسه ۱۰ ساله 
رشد خوبی داشته و قرار شد پلن و طرحی به ما بدهند و در بخش بانوان، 
مربیان ملی اسلوونی در تایمی که مسابقه ندارند به کشور ما بیایند تا از 

ظرفیت آنها استفاده کنیم.

پایان حضور آفریقایی جنجالی در ایران
بــا پایان موعد نقل و انتقالات زمســتانی، آیاندا پاتوســی 
ناگهــان از برنامه تیم های خواهانش کنــار رفت تا احتمالا 

مجبور به بازگشت به کشورش شود.
آیاندا پاتوســی، هافبک خلاق و تکنیکی اسبق استقلال که 
با حضور در جمع آبی پوشان چهره شده بود، در نهایت حضور 

ناکام در فولاد را تجربه کرد.
حواشــی شــکل گرفته و در نهایت جدایی پاتوسی از فولاد 
خوزســتان، آن هم در شــرایطی که چند تیــم لیگ برتری 
خواهــان وی بودند، در ســاعات پایانی نقــل و انتقالات با 

سرنوشتی متفاوت برای وی پیش رفت.
پر  بودن لیســت بعضی از تیم ها در کنار عدم توافق با دیگر 
تیم ها در نهایت باعث شــد تا او بعد از فسخ قرارداد با فولاد 
خوزســتان به نتیجه مثبتی برای ادامه همکاری دست نیابد 
و اکنــون یکی از شــاه مهره های نقل و انتقالات تابســتانی 
با سرنوشــتی عجیب در پنجره زمســتانی، احتمالا به پایان 

همکاری خود در لیگ برتر ایران رسیده است.

  یک سایت عربی مدعی شد؛ 
کوپر گزینه هدایت تیم ملی

سایت عربی کوره مدعی شد، هکتور کوپر یکی از گزینه های 
اصلی هدایت تیم ملی ایران است.

هکتــور کوپر آرژانتینی نامی آشــنا در فوتبال اســت. او به 
واسطه عملکرد درخشانش در والنسیا، چهره شد و سپس در 

اینترمیلان نیز فعالیت کرد.
کوپر در عرصه ملی نیز هدایت ازبکستان و مصر را برعهده 
داشــت و آخرین تیم او نیز کونگو بــود اما اکنون بدون تیم 

است.
ســایت کوره در مطلبی نوشت: کوپر آرژانتینی اکنون گزینه 
هدایت تیم ملی ایران اســت و مذاکراتی نیز با او انجام شد. 

همچنین غنا هم دیگر مشتری این مربی باتجربه است.
پس از جام جهانی قطر که تیم ملی ایران بازهم نتوانســت 
تحت اندیشه های کارلوس کی روش به موفقیتی دست یابد، 

نیمکت تیم ایران بلاتکلیف مانده است

پاکدل: حالا دنیا هندبال ایران را می شناسد

 تحریم وزیر ورزش مذبوح و ناپسند است 

مدیرعامل باشگاه استقلال پس از فســخ قرارداد با سیاوش یزدانی، از جذب یک بازیکن 
بزرگ در روزهای آینده خبر داد.علی فتح الله زاده مدیرعامل باشگاه استقلال در گفت وگویی 
تلویزیونی، اظهار داشت: در سفر به دبی با مدیران باشگاه الاهلی درباره قرارداد مهدی قایدی 
صحبتی داشــتم که اعلام کردند بر خلاف صحبت هایی که می شد پولی دریافت نکرده اند. 
توافق شد که یک میلیون درهم به آنها پرداخت کنیم و اشاره کردیم که به دلیل مشکلات 
مالی و پرداخت ها نتوانسته ایم این پول را واریز کنیم و سعی می کنیم در اولین فرصت قسط 
اول را پرداخت کنیم.فتح الله زاده با اشــاره به توافق گابریل پین، اظهار داشــت: با این مربی 
ایتالیایی توافق کردیم که در دو قسط ۲۵هزار دلاری، طلب وی را بدهیم. میلیچ هم خیلی 
ناراحت بود و عنوان می کرد که مدیران قبلی از پرداخت پول گفته بودند اما پولی به حساب 
وی نیامده است. وکیل میلیچ نمی گذاشت با او جلسه بگذاریم و در نهایت با صحبتی که با او 
داشتم قرار شد به ترکیه برود و آنجا طلبش را نقدی دریافت کند.مدیرعامل باشگاه استقلال 
با بیان اینکه با این تلاش های یک روز و نیمه توانستیم پنجره نقل و انتقالات استقلال را باز 
کنیم، اظهار داشت: قرار بود برای جذب بازیکن جدید، یک یا دو بازیکن از لیست خارج شوند. 
دو بازیکن سطح بالا مد نظر ما هستند اما هواداران بدانند سقف لیست تیم پر است تا سقف 
را خالی نکنیم نمی توانیم بازیکن بگیریم. مثل قدیم هم نیست که بازیکن را همین طوری 
کنار بگذاریم و تا توافق نکنیم.وی در ادامه درباره شایعاتی که درباره بسته بودن پنجره نقل و 
انتقالات استقلال به دلیل حکم دادگاه عالی ورزش درباره طلب آندره استراماچونی به گوش 
می رسد، اظهار داشت: اگر به سایت فیفا مراجعه کنید، پنجره ما باز است. طلب استراماچونی 

تا زمانی که رای کمیته تعیین وضعیت نیاید، مشکلی را ایجاد نمی  کند.

   محسن بهره دار 

او یــک بازیکن، ســرمربی، سرپرســت، عضو هیئــت مدیره ، 
پیشکسوت نبود، او پدر بود. پدر یک مجموعه که ۳۰ میلیون فرزند 
دارد، پدری که در روز ششم بهمن ماه ۱۳۲۴ متولد شد. پورحیدری 
یعنی اســتقلال و استقلال یعنی منصور خان و او بنظر آبی ترین 

آبی بود، بزرگتر از آسمان ها و وسیع تر از دریاها.
منصورخان بــرای ماندن تیمی که قبل از انقلاب به تاج معروف 
بود بســیار تلاش کرد و اگر تلاش های این بزرگمرد نبود، اکنون 
نه استقلالی بود و نه هواداران عاشقی که جان خود را برای رنگ 
آبی و اســتقلال و در یک کلام برای مردی که همیشه و همه جا 
از جان و مالش نیز می گذشــت تا تیم بمانــد و این از بزرگترین 
خصلت منصورخان پورحیدری بود. هر نسل از هواداران استقلال 
با چهره ای خاص خاطره دارند، اما همه آن ها در این اســم با هم 
اتفاق نظر دارند. مردی که ۵۰ ســال با اســتقلال زندگی کرد و 
آبی ترین چهره فوتبال ایران بود. مردی که وجودش به اســتقلال 
پیوند خورده بود، ولی پرسپولیسی ها هم احترامش را داشتند. جوانی 
که در استقلال پیر شد. چهره ای که موهایش به خاطر آبی ها سفید 
شد. اســطوره ای که با استقلال جام برد، ولی زندگی اش را به آن 
باخت. مربی که برای بهبودی استقلال از سلامتی خودش گذشت 
و به خاطر درخشیدن ســتاره ها در آسمان آبی بر ثروت پدری اش 
چوب حراج زد. پورحیدری به معنای واقعی و شــخصیتی یک پدر 
بود و وقتی در اواخر عمر با عصا در دســت هنوز نمی توانســت 
معشــوقه اش را تنها بگذارد. او پدر هــواداران هم بود و بودن او 
خیال هواداران را از هر نظر راحت می کرد که تا زمانی که ســایه 
این اسطوره بر سر این باشــگاه بزرگ باشد،  کسی نمی تواند به 

مال و اعتبار این باشــگاه دســت درازی کند و خــود را بزرگتر از 
باشگاه بداند و برای باشگاه شــرط و شروط بگذارد.فوتبال بعد از 
منصورخان به کلی تغییر کرده و مادیات و شرط گذاشتن و در یک 
ساعت با سه باشگاه تا قرارداد بستن پیش بروی و در ثانیه آخر به 
باشــگاه دیگر رفتن، جای بزرگی و احترام را گرفته و روی حرف 
حساب کردن دیگر یک شوخی ساده می باشد. به هر حال ششم 
بهمن ماه سالگرد تولد پدر فوتبال استقلال است و هواداران نیز در 
این روز بار دیگر با به اشــتراک گذاشتن عکسهای منصورخان در 
شبکه های اجتماعی بار دیگر به همگان ثابت کردند که اگر بزرگ 
باشــی، هیچوقت فراموش نخواهی شــد و شاید بعضی در دوران 
فوتبالی بازیکن بزرگی باشند، اما بعد از فوتبال بزودی فراموش می 
شوند تا همه بدانند که مردم بزرگ کشورمان هیچوقت پهلوانان، 
بزرگان و بخصوص انسان  های صادق و بزرگمرد را فراموش نمی 
کننــد، همانطور که آبی  ها پدر معنوی خــود منصورخان را از یاد 

نخواهند برد.

»امیــد نورافکن« تا پایان هفته هفدهم به اندازه تمام فصل گذشــته توانســته برای 
سپاهان گل بزند. ژوزه مورایس سرمربی سپاهان در بازار نقل وانتقالات تابستانه و سپس 
بازار زمســتانه تاکید ویژه ای بر حفظ امید نورافکن داشت، آن هم در شرایطی که میلاد 
زکی پور مدافع چپ طلایی پوشــان اصفهانی بود اما مورایس، نورافکن را برای پســت 
هافبــک چپ در نظر گرفته بود و امیدوار بود بتواند با درخشــش امید نورافکن در لیگ 
بیست ودوم از یک زوج موفق در سمت چپ تیم سپاهان رونمایی کند که نگاهی به آمار 
و ارقام ســتاره باتجربه سپاهانی ها نشان می دهد مورایس به خواسته خود رسیده است.

امید نورافکن در ۲۵ ســالگی در دوران اوج فوتبال خود به ســر می برد و به نظر می رسد 
ناکامی در حضور در جام جهانی باعث افزایش انگیزه او شده و نورافکن با انگیزه ای چند 
برابری در تلاش برای اثبات شایستگی های خود است و فراتر از نقش یک هافبک چپ، 
به ســتاره ای گلزن در ترکیب طلایی پوشــان اصفهانی تبدیل شده و یکی از چهره های 
موفق سپاهان در فصل جاری است. هافبک باتجربه سپاهان بعد از آنکه از سفر به قطر 
جا ماند، تمام تمرکز خود را روی تیم ســپاهان گذاشت و امیدوار بود بتواند بعد از اتمام 
جام جهانی، در ترکیب طلایی پوشــان اصفهانی آمادگی بالای خود را نشان بدهد و به 
نوعــی کارلوس کــی روش را از تصمیم جنجالی خود برای حذف نــام امید نورافکن از 
فهرست تیم ملی پشیمان کند.نورافکن در نشان دادن شایستگی های خود توانسته موفق 
عمل کند، به طوری که او بعد از اتمام جام جهانی توانســته دروازه نفت مسجدسلیمان، 
اســتقلال و نساجی را باز کند تا با ۳ گل زده، بهترین گلزن لیگ برتر فوتبال ایران بعد 

از اتمام جام جهانی باشد که رکورد جالب توجهی برای ستاره سپاهان به شمار می رود.

سرمربی پیشین تیم ملی فوتسال، زمزمه هایی مبنی بر مذاکره فدراسیون فوتبال با مربیان 
خارجی را اشتباه و بیهوده دانست.حسین شمس در گفت وگویی درباره فعالیت های خود در 
فوتسال اظهار داشت: از فوتسال خیلی دور هستم و اطلاع ندارم چه اتفاقاتی می افتد. اواخر 
بهمن کلاس سطح سه مربی گری آســیا را در تایلند دارم و پس از آن، آنالیزور تورنمنت 
تایلند خواهم بود که از 9 اســفند آغاز می شــود. حضور ایران و تایلنــد در این تورنمنت 
شــش جانبه قطعی شده و تیم های ژاپن، مراکش، موزامبیک، عربستان و کویت هم نامزد 
حضور در بازی ها هستند.وی با اشاره به وضعیت تیم ملی فوتسال ایران تصریح کرد: وحید 
شمسایی لیگ برتر را رصد می کند و نفرات جدیدی به اردوی آینده تیم ملی دعوت خواهند 
شــد. او به جوانگرایی در تیم ادامه می دهد و به نظرم تورنمنت تایلند و دیدار دوســتانه با 
ازبکســتان )در فروردین(، برای شناسایی بهتر بازیکنان کمک زیادی به کادر فنی خواهد 
کرد. ایران باید در تورنمنت های مختلفی شــرکت کند و تیمش را محک بزند. ســرمربی 
پیشین تیم ملی فوتســال ایران در مورد تلاش وحید شمسایی برای جذب مربی خارجی 
به تسنیم گفت: ایران مهد فوتسال دنیاست و در چنین کشوری، صحبت از مربی خارجی 
بیهوده است، ضمن اینکه فدراسیون فوتبال از لحاظ مالی شرایطی ندارد که بتواند حقوق 
ماهانه دلاری پرداخت کند. وحید این مسئله را خیلی خوب فهمید و سراغ مربی دروازه بانان 
 AFC رفت.شــمس با تمجید از دو دستیار وحید شمسایی بیان کرد: سفال منش مدرس
به شمار می رود و سیامک داداشی سال ها در تیم ملی فعالیت کرده است. با حضور چنین 
مربیانی در تیم ملی فوتســال، جذب مربی خارجی بیهوده است و بعید می دانم هیچ مربی 

خارجی از اعضای فعلی کادر فنی تیم ملی بهتر باشد.

فتح الله زاده: یک بازیکن بزرگ 
جانشین یزدانی در استقلال می شود

به نام پدر 

 روی فرم ترین »امیدِ« سال؛ 
نوری که روشن شد

شمس: 
ایران مهد فوتسال دنیاست 

یادداشت


